
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 914
Vil ministeren komme med en vurdering af, hvad jobeffekten samlet har været
her et år efter, at vækstpakken med sænkning af sodavands- og ølafgifterne
blev vedtaget og trådte i kraft?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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